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VAN HARTE WELKOM 

OP ONZE JAARLIJKSE ALGEMENE LEDENVERGADERING  

VAN BELANGENVERENIGING RHEDENS DORPSBELANG OVER HET JAAR 2023 

 

Geachte leden, 

Hierbij nodigen wij u uit om aanwezig te zijn op onze jaarlijkse algemene ledenvergadering die wordt 

gehouden op: 

woensdag 17 april om 20.00 uur  

(inloop vanaf 19.30 uur) 

 

Locatie: Zaal Ons Huis aan het Meester B. Van Leeuwenplein 3 in Rheden. 

De avond zal geleid worden door Chris van Zwam, oud-voorzitter en erelid van Rhedens Dorpsbelang. 

Hij was de afgelopen jaren al voor ons actief in onze flexibele ring en is zeer goed op de hoogte van en 

betrokken bij de ontwikkelingen in ons dorp. 

Tevens heeft hij aangegeven dat hij graag bereid is om als interim voorzitter te fungeren tot het mo-

ment dat we weer een voltallig bestuur hebben. Wij zijn blij dat hij zich beschikbaar heeft gesteld. 

Tijdens de jaarvergadering leggen wij aan u verantwoording af over onze activiteiten in het afgelopen 

verenigingsjaar 2023. 

De agenda voor de vergadering, de notulen van onze vorige jaarvergadering, ons jaarverslag alsmede 

een korte vooruitblik treft u op de volgende pagina’s aan. Graag lichten wij uw eventuele vragen toe. 

Wethouders te gast  

Ieder jaar hebben we na het officiële gedeelte een thema of een gast. Dit jaar zijn 2 wethouders: Gea 

Hofstede (zij is onze dorpswethouder en heeft o.a. de portefeuilles volkshuisvesting en WMO) en Paul 

Hofman (hij heeft o.a.de portefeuilles ruimtelijke ordening en natuur).  

 

We hebben hen gevraagd om ons bij te praten over de stand van zaken van diverse ruimtelijke plannen 

in ons dorp, zoals het terrein Haveland, sociale werkplaats en uitbreiding van het woonwagenkamp, 

masterplan Veluwezoom en de uitbreiding van Albert Heijn. Daarna is er gelegenheid om vragen te 

stellen. 

 

Wij kijken ernaar uit u te mogen begroeten. En wellicht neemt u iemand mee die belangstelling heeft 

en lid wil worden. Ze zijn meer dan welkom. 

Met vriendelijke groet namens het bestuur van belangenvereniging Rhedens Dorpsbelang 

Wilma Simonse (secretariaat), Jos Magielsen (penningmeester) en Chris van Zwam (interim-

voorzitter) 
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Voorwoord 

Geachte leden, 

Het was een bewogen jaar, met veel ontwikkelingen in ons dorp waarop we moesten en wilden reage-

ren. Het plotselinge vertrek - om persoonlijke redenen - van onze twee co-voorzitters Anita Blaauw en 

Caroline Douwma in september stelde ons voor een dilemma. Met alleen de secretaris en penning-

meester ben je beperkt in de uitvoering van taken die we belangrijk vinden.  

We moesten op zoek naar extra bestuursleden, maar een oproep daarvoor naar onze leden was niet 

succesvol. Gelukkig bood Chris van Zwam (oud co-voorzitter en erelid van RD) aan ons te ondersteu-

nen zolang als dat nodig is. Daardoor konden we ook reageren op nieuwe ontwikkelingen als de 

nieuwbouw van Albert Heijn, de afgegeven vergunning voor de bouw van bedrijfsverzamelgebouwen 

aan de Pinkelseweg/Dr. Langemeijerstraat en een gemeentelijk voorstel voor Inwo-

ner(s)Participatiebeleid.  

Een echte mijlpaal die we hebben bereikt is dat er nu eindelijk een convenant is afgesloten met eigena-

ren en belanghebbenden om de bouw van 3 woon-zorgeenheden mogelijk te maken op het terrein van 

het voormalige bejaardenhuis Rhederhof aan de Arnhemsestraatweg. De opmaat voor herbouw is ge-

maakt zodat we straks niet meer tegen een verwaarloosd gebouw aankijken bij de westelijke entree tot 

ons dorp. Ook met de gehouden Dorpsschouw zijn wij succesvol geweest. 

Zonder deze “flexibele ring” van onder andere oud co-voorzitters, zouden we zeer beperkt zijn ge-

weest in onze activiteiten. Wij hopen spoedig een voltallig bestuur te krijgen en verder te werken in 

het belang van onze leden en inwoners van ons dorp. Dat doen we als vereniging al sinds 1931.  

Voor de continuïteit is uw lidmaatschap en betrokkenheid van belang. Zonder u kan een bestuur niet 

goed functioneren en de belangen van onze inwoners behartigen. U bent ook onze “oren en ogen”. 

Laat het ons weten als u dingen ziet of hoort die in het belang zouden kunnen zijn van ons dorp.  

En… heeft u interesse om het bestuur te ondersteunen of aarzelt u omdat u geen of onvoldoende erva-

ring heeft? Neem de uitdaging aan: wij begeleiden u met kennis en kunde. 

En heeft u specifieke kennis over voor het dorp belangrijke zaken, dan bent u van harte welkom in 

onze “flexibele ring”. 

Wij willen u hierbij bedanken voor uw loyaliteit en vertrouwen gedurende het afgelopen verenigings-

jaar en rekenen we er weer op dat u ons wilt blijven steunen. 

Wij wensen u een fijne jaarvergadering toe. 

Met vriendelijke groet, 

Het bestuur van belangenvereniging Rheden Dorpsbelang, 

Wilma Simonse (secretaris) en Jos Magielsen (penningmeester) en Chris van Zwam (interim voorzit-

ter) 

Secretariaat  Rhedens Dorpsbelang 

Brinkweg 28a, 6991 JP Rheden 

Mail:   info@rhedensdorpsbelang.nl 

Website: www.rhedensdorpsbelang.nl 

Facebook:  www.facebook.com/rhedensdorpsbelang            

mailto:info@rhedensdorpsbelang.nl
http://www.rhedensdorpsbelang.nl/
http://www.facebook.com/rhedensdorpsbelang
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1. Agenda jaarvergadering 

 

Agendapunten: 

 

20.00 - ca. 20.45 uur: 

1. Opening en welkom  

 

2. Bestuursverkiezingen 

 

3. Notulen jaarvergadering van donderdag 7 juni 2023 - zie bijlage 1 

 

4. Jaarverslag 2023 

 

5. Financieel verslag, begroting en verslag kascommissie 

 

6. Benoemen reserve lid kascommissie 

 

7. Decharge bestuur voor het in 2023 gevoerde beleid 

 

8. Vooruitblik 2024/2025 

 

9. Rondvraag 

 

10. Sluiting officiële gedeelte jaarvergadering 

 

 

20.45-21.30 uur:  Wethouders Gea Hofstede en Paul Hofstad - toelichting stand van  

   zaken ruimtelijke plannen dorp Rheden 

 

21.45 uur:   Afsluiting avond en aansluitend drankje 
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2. Bestuursverkiezingen 

Samenstelling van het bestuur in 2024: 

Voorzitter 

Co-voorzitters Anita Blaauw en Caroline Douma: zij zijn per 1 september 2023 afgetreden 

Vacant: voorzitter 

Chris van Zwam (interim voorzitter) 

 
Penningmeester  

Jos Magielsen - herkiesbaar 2026 

 
Secretaris 

Wilma Simonse - herkiesbaar 2025 

 
Algemeen bestuurslid: 

Esther van Ophuizen-Dieker - Esther ondersteunt ons sinds kort 

Vacant: 2 bestuursleden                                                 

3. Notulen Jaarvergadering 2023 

De notulen van de jaarvergadering (over het jaar 2022) van donderdag 7 juni 2023 vindt u achteraan 

dit jaarverslag als bijlage 1. 

4. Jaarverslag 2023 

Het bestuur 

Het bestuur vergaderde maandelijks, met uitzondering van de vakantieperiode. Vanaf september was 

dit regelmatiger, ondersteund door Chris van Zwam, omdat er veel in het dorp speelde. 

 

Toelichting onderwerpen in verenigingsjaar 2023 

• Enquête jaarvergadering 2023. Tijdens de laatste jaarvergadering hebben we de aanwezigen ge-

vraagd aan te geven aan welke onderwerpen RD aandacht zou kunnen besteden. In volgorde van het 

aantal maal genoemde onderwerpen werd het volgende aangegeven:  

Verpaupering gebouwen (Rhederhof, oude apotheek, woningen AH) 20x,  Spoorwegovergang 

Lentsesteeg (20x), Natuur Veluwezoom (20x), Ontwikkeling woningbouw (17x), vergroening 

van het dorp (15x), Herinrichting straten Oranjeweg, Laakweg en Groenestraat(12x), Integratie 

Oekraïners (8x), Alternatieve energie (7x), WMO-woon zorgvisie(2x), verjonging van leden RD 

(1x), toename goederenvervoer (2x), veel oude auto’s langs de weg(1x), snelheid autoverkeer 

(1x). 

Verschillende van deze onderwerpen zijn inmiddels opgepakt, in behandeling of zelfs opgelost. 

De stand van zaken treft u in dit jaarverslag aan. Daarbij waren wij intermediair naar de ge-

meente of betrokken bij overleggen over het onderwerp. Bij sommige aangegeven onderwerpen 

hebben wij echter geen invloed, anders dan die te signaleren bij de verantwoordelijke instan-

tie(s).  

Ook bewoners van ons dorp hebben een verantwoordelijkheid, zoals zich te houden aan de 

maximum snelheid in het verkeer, het onderhouden van hun tuinen en zorgen dat het groen niet 

op en over het trottoir en de straat hangt (dus snoeien). Ten aanzien van alternatieve energie ver-
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talen wij het als de mogelijke behoefte aan informatie over verduurzaming van de woning. Hoe 

we dit concreet kunnen maken? Wie zouden dit onderwerp met ons nader willen verkennen? 

• Het voormalige bejaardenhuis Rhederhof aan de Arnhemsestraatweg wordt afgebroken en er 

komt nieuwbouw. Rhedens Dorpsbelang(RD) en ondernemersvereniging Ondernemend Rheden en 

De Steeg (ORDS) en een betrokken dorpsbewoner zijn jaren bezig geweest om overeenstemming te 

bereiken tussen de eigenaar, de gemeente en protesterende partijen, zodat er gewerkt kan worden 

aan 3 appartementengebouwen die bestemd zijn voor wonen in combinatie met zorg. Er is nu een 

convenant afgesloten. De verdere invulling en uitwerking kan nu plaatsvinden. We verwachten dat 

het project binnen 3 jaar gerealiseerd is. Resie Oude Luttikhuis (betrokken dorpsbewoner), Fons 

Rengers (RD) en Alex Meerdink (ORDS) hebben dit initiatief geleid en tot een goed eind gebracht. 

Hulde!  

 

 

• Wij hielden een Dorpsschouw - waar een team van 10 leden van Rhedens Dorpsbelang (RD) in 

maart en april alle straten in ons dorp heeft gecontroleerd op ernstige gebreken in het openbare do-

mein (thema’s schoon, heel en veilig). Het verslag met de verbeterpunten werd aangeboden aan 

wethouder Gea Hofstede op onze jaarvergadering op 7 juni. Waar mogelijk zijn veel gebreken in-

middels hersteld door de afdeling Buurtbeheer van de gemeente. Gastheer Freddy van Lee van deze 

afdeling speelt daarin een belangrijke en actieve rol. Maar er zijn nog open punten die aandacht no-

dig hebben en waarover we nauw contact houden met de gemeente. Naast de dorpsschouw heeft de 

gemeente in alle dorpen in het openbare domein een periodieke weginspectie laten uitvoeren door 

een externe partij. Ook deze constateringen worden naar verwachting de komende tijd aangepakt. 

Vanuit RD houdt Chris van Zwam over de voortgang contact met de gemeente. 

• Albert Heijn wil uitbreiden. Wij hebben een zienswijze ingediend en de gemeente gevraagd hoe 

wordt omgegaan met de sloop van 6 woonruimten die zijn/worden onttrokken aan het woningbe-

stand om deze uitbreiding mogelijk te maken. Ook hebben wij aandacht gevraagd met betrekking 

tot aanwonenden aan de Steenbakkersweg die tegen een blinde gevel aan komen te kijken. Tenslot-

te hebben wij onze zorgen geuit dat op de gehele glaspui reclameuitingen zouden kunnen worden 

aangebracht die het aanzien van de entree tot ons dorp en de winkelstraat negatief kunnen beïnvloe-

den. Daarover zouden ons inziens afspraken moeten worden gemaakt met de eigenaar. 

• Wij namen deel aan de klankbordgroep Rivierklimaatpark IJsselpoort. Er is een plan gemaakt 

om tussen Arnhem en Giesbeek een rivierpark te realiseren. Dit plan zorgt voor toegankelijke ui-

terwaarden die klimaatextremen kunnen blijven opvangen. Er is ruimte voor rijke natuur, duurzame 

landbouw, recreatie en bedrijvigheid. Voor het dorp Rheden hebben wij aandacht besteed aan de 

voorgenomen bezuiniging door de Provincie op een financieel bijdrage in de exploitatiekosten voor 

veerponten (het “Verenfonds Gelderland”). We hebben daarover contact opgenomen met de ge-
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meente. Onze zorg over de continuïteit van ons Rhedense Veer is weggenomen (de gemeente pakt 

dit op). Daarnaast zijn er plannen om de onderdoorgang bij de op- en afrit vanuit het dorp Rheden 

naar de snelweg A348 een opfrisbeurt/beschildering te geven. Daarvoor zijn kunstenaars benaderd. 

Chris van Zwam is namens RD bij dit project betrokken. 

• Het braakliggende terrein/plangebied aan de Pinkelseweg/Dr. Langemeijerweg hield de gemoe-

deren flink bezig. Er zijn door de gemeente 2 vergunningen afgegeven voor de bouw van elk 2 be-

drijfsverzamelgebouwen. Naast dat aanwonenden hebben gereageerd naar de gemeente, hebben wij 

ook een bezwaarschrift met onze vragen ingediend. Die gaan over zowel het bouwverkeer als het 

verkeer als gevolg van de toekomstige gebruikers van deze gebouwen en in hoeverre deze bedrijven 

qua activiteiten, organisatie, personele bezetting en logistiek impact zullen hebben op de verkeers-

belasting, verkeersafhandeling, geluidsoverlast, veiligheid en belasting van het milieu in ons dorp. 

Wij zijn uitgenodigd om onze vragen toe te lichten voor de gemeentelijke bezwarencommissie in 

februari 2024. N.B.: dat heeft inmiddels plaatsgevonden. 

• Wij hebben de gemeente een brief gestuurd waarin we nut en noodzaak hebben aangegeven voor 

het realiseren van woningbouw op de lokatie van het plangebied Pinkelseweg/Dr. Langemeijerweg 

in plaats van het realiseren van bedrijfsverzamelgebouwen. Wij hebben gevraagd de mogelijkheid 

van woningbouw nader te onderzoeken.  

• Voorstel Inwoner(s)participatiebeleid gemeente Rheden. Rond de jaarwisseling kregen wij het 

beleidsvoorstel van de gemeente onder ogen. Dat gaat over hoe de gemeente bij projecten en initia-

tieven vanuit de gemeente de burgers wil betrekken/participeren. Helaas wordt in dit beleidsvoor-

stel nauwelijks aandacht besteed hoe de gemeente omgaat met initiatieven vanuit de wijken/dorpen 

zelf (overheidsparticipatie). Er worden geen wijk-buurt- en (dorps) belangenverenigingen maar ook 

geen dorps- en buurthuizen genoemd die juist hun bestaansrecht ontlenen om als intermediair te 

dienen naar de bewoners en de gemeente. Wij hebben hierover een brief geschreven aan de ge-

meenteraad en B&W met een verzoek om deze verenigingen te benoemen in het beleidsvoorstel 

alsmede het onderwerp overheidsparticipatie meer uit te werken.  

N.B.: in de voorbereidende raadsvergadering van 16 januari 2024 is onze brief aangehaald. Ook 

insprekers en raadsleden hadden opmerkingen over het voorstel. Het resultaat daarvan is dat het 

beleidsvoorstel is teruggenomen en wordt aangepast alvorens deze opnieuw wordt ingebracht ter 

bespreking en besluitvorming in de gemeenteraad. 

Waar waren we nog meer bij betrokken 

Naast eerdergenoemde hoofdonderwerpen zijn er meer belangrijke activiteiten die we volgden en 

waarbij we betrokken waren. Een korte opsomming: 

• Namens het dorp zijn er door RD weer enkele lammetjes van de Rhedense Schaapskudde geadop-

teerd. 
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• Op 4 mei legden wij tijdens de jaarlijkse Dodenherdenking als Rhedens Dorpsbelang namens het 

dorp een krans bij het herdenkingsmonument aan de Arnhemsestraatweg.  

     

 

• De jaarlijkse Sinterklaasintocht werd georganiseerd of ondersteund door een samenwerking tussen 

verschillende verenigingen, zoals ORDS, BIZ en RD. 

      

• Kyra Meeuwissen verzorgde namens RD de steen aan het Mr. B. Van Leeuwenplein ter herinnering 

aan de schuilplaats van Joodse kinderen tijdens de Tweede Wereldoorlog. Daarnaast zorgde zij voor 

de verspreiding van de nieuwsbrief en het jaarverslag naar leden die niet over e-mailadres be-

schikken of deze niet aan ons hebben doorgegeven. 

• We volgden de ontwikkelingen van het masterplan Veluwezoom (Jos Magielsen is namens RD 

betrokken). 

• We volgden de ontwikkelingen sportpark Zuidflank. Diverse verenigingen bundelen hun krachten 

om activiteiten te ontwikkelen in het dorp voor jong en oud (Jos Magielsen is namens RD betrok-

ken). 

• We waren betrokken bij de ontwikkeling en inrichting van Het Dorpspark De Laak. In 2023 is er 

een mooie wandelroute gerealiseerd (Jos Magielsen is namens RD betrokken). 

• We hebben de verbinding gelegd tussen bezorgde bewoners met de gemeente en de politiek betref-

fende de mogelijke afsluiting van de spoorwegovergang aan de Lentsesteeg. Er komt een bewaakte 

overgang. 

• Chris van Zwam heeft een folder samengesteld “Energie besparen doe je zo”. Wij hebben deze 

aan de leden bij de nieuwsbrief van december gevoegd en het staat ook op onze website rhedens-

dorpsbelang.nl en Facebook. NB: op de jaarvergadering zijn uitgeprinte exemplaren aanwezig. 

http://rhedensdorpsbelang.nl/
http://rhedensdorpsbelang.nl/
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• Tijdens de Dorpsschouw constateerden we in enkele straten van ons dorp slecht onderhoud van 

tuinen en trottoirs. Dat geeft een desolate aanblik van de straat. Chris van Zwam startte namens RD 

een samenwerking met de gemeente (dorpswethouder en de ontwikkelmanager), Huurdersvereni-

ging Rheden (HVR), woningcorporatie Vivare, Incluzio en Stichting Meldpunt Vrijwillige Thuis-

hulp Rheden/Rozendaal (MVT). Samen bezien ze de mogelijkheden van een integrale aanpak. 

• In november waren wij gastheer van een door de gemeente georganiseerde voorlichtingsavond in 

het Dorpshuis Rheden voor eigenaren van woningen over warmtepompen en energiebesparing. Er 

was veel belangstelling. 

     

• We zijn (al jaren) lid van RONA (Regionaal Overleg Noordelijke Aftakking) die zich sterk maakt 

voor het behoud van een leefbare en veilige omgeving rondom het spoor in Oost Neder-

land. Uitbreiding van de capaciteit van het goederenvervoer over het spoor door Oost Nederland 

blijft helaas de komende 10 jaar een actueel onderwerp, ook voor het dorp Rheden. Voor meer info: 

https://rona-info.nl. 

• Wij waren betrokken bij een gemeentelijk initiatief over ‘Lief & Leedstraten’. Het idee van Lief & 

Leedstraten komt oorspronkelijk uit Rotterdam. Hier is de Lief & Leedstraat een initiatief van In-

cluzio Rheden en bewonersgroepen Burennetwerk Velp-Zuid, Rhedens Dorpsbelang en Dieren-

West. Dit wordt ondersteund door Vivare en de gemeente. In deze straten steken buren elkaar een 

hart onder de riem bij leuke en minder fijne levensgebeurtenissen. Bijvoorbeeld als iemand veel al-

leen is, net uit het ziekenhuis komt of een naaste heeft verloren. Zo kijken buren naar elkaar om. Ze 

zijn er ook voor elkaar op vrolijke momenten zoals bij de geboorte van een baby, een nieuwe baan 

of het behalen van een diploma.  

In elke Lief & Leedstraat wonen mensen die vrijwillig het aanspreekpunt van hun eigen Lief & 

Leedstraat zijn, de zogenoemde “gangmakers”. Zij krijgen een Lief&Leed-potje in beheer met 

daarin een bedrag van maximaal €150. Hiervan kunnen zij zelf – of een van hun buren – gedurende 

een jaar een klein presentje kopen. Bijvoorbeeld een bos bloemen, chocoladereep, fruitmand of een 

ander aardigheidje voor een buur die dat verdient of goed kan gebruiken. Er kunnen in 2024 maxi-

maal 20 straten in onze gemeente deelnemen. Heeft u vragen over het Lief&Leedstraten concept en 

of u een rol zou willen spelen als “gangmaker”? Bel of mail dan met Maria van der Maat, Ontwik-

kelaar bij Incluzio Rheden: 06 23 56 76 54, mvdmaat@incluzio.nl. 

 

https://rona-info.nl/
mailto:mvdmaat@incluzio.nl


 

Rhedens Dorpsbelang - Jaarverslag 2023 

Onze communicatie 

Wij communiceerden naar onze leden via de Nieuwsbrief, website RD en Facebook van RD. Op de 

website RD staat de meeste belangrijke informatie. Brieven aan de gemeente zetten wij daar niet op 

omdat de website openbaar is en niet alleen gelezen kan worden door leden. Leden kunnen deze brie-

ven bij het secretariaat per mail opvragen. 

Ook maakten we gebruik van persberichten die wij stuurden aan de Regiobode, rheden.nieuws.nl en 

De Gelderlander. Zowel de Regiobode als rheden.nieuws.nl plaatsten altijd onze aangereikte persarti-

kelen.  

In december brachten wij een Nieuwsbrief uit die per email is verstuurd aan de leden waarvan we een 

e-mailadres hebben. Van een aantal leden (ca.170) hebben we geen e-mailadres. Daar werd de 

Nieuwsbrief in papieren versie door de brievenbus aangeleverd. Dat geldt ook voor de verspreiding 

van ons jaarverslag. Het betekende voor ons veel werk en tijd.  

Heeft u nog geen e-mailadres doorgegeven, bent u in het dorp verhuisd of heeft u een ander e-

mailadres en het oude (ons bekende) e-mailadres nog niet uitgeschakeld: laat het ons weten via in-

fo@rhedensdorpsbelang.nl. Het maakt onze administratie weer actueel en verlicht onze inspanningen. 

Overleg gemeente 

Wij onderhielden contact met onze dorpswethouder Gea Hofstede en wethouder Dorus Klomberg. 

Daarbij informeerden wij hen over actuele zaken die wij via onze leden aangereikt krijgen of die wij 

zelf signaleren. Wij hadden als bestuur een goede relatie met het gemeentebestuur en dat gold ook met 

ambtenaren van verschillende afdelingen. Daardoor voelden wij ons serieus genomen en ontstaat er 

een vertrouwensband die essentieel is voor samenwerking om de goede dingen te doen voor ons dorp. 

Het is ook niet voor niets dat de gemeente(ambtenaren) ons wisten te vinden op momenten dat we 

elkaar nodig hebben. Dat koesteren we en willen we vooral zo houden. Helaas is structureel overleg 

met politieke partijen vanwege de magere bestuursbezetting in het afgelopen jaar niet echt gelukt. Met 

enkele individuele gemeenteraadsleden is wel incidenteel contact geweest. 

Onze netwerkfunctie 

Als belangenvereniging hadden we contacten met diverse verenigingen en instanties. We noemen er 

een paar: Dorpshuis Rheden, Ondernemend Rheden en De Steeg (ORDS), BIZ (winkeliers), sportver-

enigingen, Vivare, Incluzio, Huurdersvereniging Rheden. Belangrijk te vermelden dat er in ons leden-

bestand ook leden zijn die ook vertegenwoordigd/lid zijn bij andere verenigingen en clubs en zelfs 

werkzaam zijn bij de gemeente. Kennen en gekend worden is daarom een belangrijke factor voor onze 

belangenvereniging. Ook hier vinden we elkaar op het moment dat het nodig is. 

Ledenaantal 

Ons ledenbestand is het afgelopen jaar iets verminderd als gevolg van het overlijden van leden en ver-

huizingen. Maar er zijn gelukkig ook enkele nieuwe leden bijgekomen. Aanwas van nieuwe leden 

blijft een belangrijk aandachtspunt. We tellen per eind december 2023 (435 leden). 

Het blijft bijzonder dat niet alle huishoudens in ons dorp lid zijn van onze politiek onafhankelijke be-

langenvereniging als Rhedens Dorpsbelang, terwijl we ons als bestuur voor het algemeen belang fors 

inspannen, dus voor alle inwoners van ons dorp. 

Lid zijn van RD voor minimaal 5 euro per jaar (meer mag ook) per huishouden, dat moet het toch 

waard zijn? Wij zouden graag van onze leden willen weten hoe we dit zouden kunnen aanpakken. Uw 

buren, bekenden en vooral (oudere) jongeren enthousiast en lid maken? De jaarvergadering is een 

mooi moment om nieuwe leden te verwelkomen.  

http://rheden.nieuws.nl/
http://rheden.nieuws.nl/
http://rhedensdorpsbelang.nl/
http://rhedensdorpsbelang.nl/
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5. Financieel verslag, begroting en verslag kascommissie 

Voorwoord en toelichting 

De kascommissie heeft de administratie in maart 2024 gecontroleerd en goedgekeurd. Tevens heeft zij 

de begroting voor 2025 bekeken en konden zich hierin vinden.  

Kascommissie: de heren Dick Jurriëns en Leon Willeboordse. Reserve kascommissielid: Bert van Dijk 

In dit jaarverslag wordt, naast een totaaloverzicht*, de stand per 31 december 2023* en de begroting 

van 2025* gepresenteerd. De overzichten zijn opgesteld over de periode 1 januari tot en met 31 de-

cember.  

Van de volgende activiteit presenteren wij u een aparte financiële overzicht*:  

 - Communicatie. 

 

Om praktische redenen verzorgt RD de administratie voor het bevrijdingsfeest voor het dorp Rheden. 

RD is niet verantwoordelijk voor de uitgaven.  

 

*Let op: in deze online versie staat GEEN financiële informatie. Wilt u een jaarverslag met financiële 

informatie inzien of ontvangen? Stuur dan een e-mail naar: info@rhedensdorpsbelang.nl 

6.  Benoeming reserve-kascommissielid 

De heer Dick Jurriëns is aftredend kascommissielid. De kascommissie bestaat nu uit de heren Leon 

Willeboordse en Bert van Dijk. Benoeming nieuw reserve lid. 

7.  Vooruitblik 2024/2025 

Onze vereniging Rhedens Dorpsbelang is opgericht op 20 mei 1931 en bestaat dit jaar dus 93 jaar. 

Rhedens Dorpsbelang staat voor het behartigen van de algemene belangen van het dorp Rheden en 

haar inwoners en onthoudt zich van partijpolitiek. Deze uitgangspunten staan nog steeds recht over-

eind. Onze werkwijze is dat samenwerking en verbinding de belangrijkste sleutels zijn tot succes. Dat 

heeft zich in de afgelopen decennia bewezen. Dat willen we continueren.  

Voor het verenigingsjaren 2024/2025 hebben we de volgende voornemens: 

• We spelen graag in op behoeften en zorgen die er bij de leden en overige dorpsbewoners leven, 

voor zover deze verband houden met het leven en wonen in ons dorp en zoeken graag de verbinding 

met iedereen die voor ons  dorp iets kan betekenen. 

• We overleggen met diverse betrokkenen, participeren in activiteiten in het dorp, volgen ontwikke-

lingen en representeren de vereniging in- en buiten ons dorp. 

• We onderhouden waar mogelijk en gewenst contacten met verenigingen, clubs en organisaties die 

in- of voor ons dorp werken. 

• We richten ons onder andere op belangrijke onderwerpen als Leefbaarheid, Schoon, Heel en Veilig, 

maar vergeten ook niet andere belangrijke onderwerpen of activiteiten die voor het dorp van belang 

zijn. 

• Daar waar nodig en mogelijk reageren we op ontwikkelingen die het algemeen belang dienen. 

Ledenaantal 31 december 2022 457

aanmeldingen 6

Afmeldingen 28

Ledenaantal 31 december 2023 435

mailto:info@rhedensdorpsbelang.nl
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• Daar waar wij andere partijen, gemeente, verenigingen of organisaties kunnen ondersteunen of faci-

literen in het belang van ons dorp, zullen wij dat doen binnen de mogelijkheden die wij hebben. 

• We blijven ons sterk maken om intermediair te zijn vanuit de belangen van ons dorp naar het ge-

meentelijk apparaat (gemeenteraad, B&W en uitvoerende ambtenaren). Wij signaleren naar de ge-

meente, nemen deel aan overleggen, geven gevraagd en ongevraagd advies. Wij acteren vanuit sa-

menwerking en respect voor elkaar en onderhouden daardoor onze goede relatie met de gemeente-

lijke organisatie: met als doel om dingen samen voor elkaar te krijgen.  

• We accepteren dat we niet altijd gelijk (hoeven te) krijgen van de gemeente als het gaat om bij-

voorbeeld ruimtelijke ontwikkelingen of gewenste actie vanuit de gemeente, maar willen dat onze 

wensen en adviezen serieus genomen en meegenomen worden in besluiten die de gemeente - op ba-

sis van wetgeving en algemeen belang - neemt.  

• Veel van onze activiteiten lopen door naar een volgend jaar of herhalen zich elk jaar. Ook in 2024. 

Voorbeelden daarvan zijn de gesignaleerde gebreken uit de Dorpsschouw, de ruimtelijke plannen 

omtrent AH, plangebied Pinkelseweg/Haveland en McDonald’s. We blijven onze vereniging repre-

senteren bij de dodenherdenking op 4 mei, we adopteren weer enkele lammetjes en ondersteunen 

daarmee de Rhedense Schaapskudde, we ondersteunen de Sinterklaasintocht en onderhouden we 

contacten met de gemeente en andere verenigingen en partijen die belangrijk zijn voor ons dorp. 

• We bezien de mogelijkheden om een thema-avond te organiseren over een belangrijk onderwerp 

dat veel bewoners aanspreekt. Dat is het afgelopen jaar vanwege de beperkte bestuurscapaciteit he-

laas niet mogelijk gebleken. De gehouden inventarisatie tijdens de vorige jaarvergadering biedt in-

formatie over mogelijke onderwerpen. Zoals verduurzaming van de woning of alternatieve energie.  

Wie wil dit samen met ons oppakken?  

• Voor een goede informatiepositie zijn wij mede afhankelijk van de informatie die we van leden en 

andere betrokkenen bij het dorp krijgen. Wij informeren onze leden via onze beschikbare commu-

nicatiemiddelen: de website RD, Facebook en Nieuwsbrief. In bredere zin communiceren wij via de 

beschikbare media zodat alle inwoners van ons dorp op de hoogte zijn van onderwerpen die voor 

ieder van belang zijn.  

• Graag zouden we meer inwoners willen verbinden aan onze vereniging door lid te worden. We 

werken niet alleen voor en namens onze leden, maar voor het gehele dorp. 

• En tenslotte richten wij ons op een verdere versterking van onze bestuursbezetting, zodat wij on-

derwerpen kunnen blijven oppakken zoals u van ons gewend bent. Heeft u interesse (als meedenker 

of doener, als onderdeel van onze flexibele schil, als specialist op een bepaald vakgebied of anders-

zins, laat het ons weten, persoonlijk of via het secretariaat. 

8. Rondvraag  

Mogelijkheid om niet behandelde onderwerpen in te brengen. 

9. Sluiting officiële gedeelte jaarvergadering 

Sluiting van de algemene ledenvergadering 

10. Wethouders Gea Hofstede en Paul Hofstad van de gemeente Rheden 

Toelichting op de stand van zaken met betrekking tot ruimtelijke plannen in het dorp Rheden 
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11. Afsluiting van de avond  

Mogelijkheid om na te praten onder het genot van een drankje 
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Bijlage 1. Notulen Jaarvergadering van donderdag 7 juni 2023 

 

Locatie: restaurant van “Rhederhof” 

Aanwezig leden: Dick Jurriens, Hans Bluemink, Huyskamp, Henk Otter,  

Bert van Dijk, Jan van den Berg, Fanneke van den Berg, Fam. Veltman,  

Gerry van Haren, Kees van Oosterom, Jenny Bozelie, Rob Neijenhuis,  

Gerrit van Empel, Anne Bruger, Frans van Elk, Cees Bod, B. Gargoski,  

Bianca Kalksma, Angela Curré, Freddy van Lee, Klaas en Janna Poppinga,  

Ab Weertjes, Resi Oude Luttikhuis, A. Grotendorst-Bosveld,  

Cuni Jurrius-Velthorst, Dea Frederiks, Wianda van de Borne, Wilma Frederiks, Rob Diekmann, Chris-

tien Reinten, Hennie Eertink, Ellie Eertink,  

Hermien Rijnbende, Luuk Kuiper, Jeroen Ooijevaar, Ale Hartgers, Henk Peelen, Gerda Matser, Marc 

Koch, Ineke en Peter Rosendahl, Ineke Jansen,  

Willem Fontein, Silvia van Gemert, Wim Jansink, Wim van Giessen,  

Bestuur:  

Anita Blaauw, Caroline Douma (co-voorzitters), Jos Magielsen (penningmeester) en Wilma Simonse 

(secretaris) 

 

Aanwezig van de flexibele schil:  

Fons Rengers, Chris van Zwam, Kyra Meeuwissen en Tineke Klein Beernink 

 

Afmeldingen ontvangen van: Hans Mulder, Henk Welmers, Tjalling de Boer, Ina Hooghordel, Chris 

Moes, Joop Teunissen, Marleen Noorland en Angelique Maasbach 

 

1. Opening. 

Caroline heet iedereen van harte welkom en presenteert trots ons nieuwe logo welke in samenwerking 

met Karin Kemperman, een kunstenares uit Rheden, is ontworpen. Tevens is onze nieuwe website 

gebouwd door eveneens een lokale ondernemer namelijk Simon Rijnbende van Mundaro. Het officiële 

gedeelte van deze vergadering willen wij zo kort mogelijk houden, daar wij drie zeer interessante 

sprekers hebben. Het verzoek is om persoonlijke en specifieke vragen naar ons te mailen, zodat wij 

deze dan door kunnen zetten naar de betreffende persoon en het algemeen belang voorop blijft staan 

deze avond. 

 

2. Bestuursverkiezingen. 

 

Voorzitters:  

Anita Blaauw (herkiesbaar 2024) 

Caroline Douma (herkiesbaar 2025) 

 

Penningmeester: 

Jos Magielsen (herkiesbaar 2023)  

Er komen vanuit de vergadering geen tegenkandidaten en Jos wordt met applaus herbenoemd. 

 

Secretaris: 

Wilma Simonse (herkiesbaar 2025) 

 

3. Notulen vorige vergadering 12 mei 2022 

Anne Bruger merkt op dat in de notulen niet duidelijk staat vermeld dat er decharge is verleend aan het 

bestuur. Bert van Dijk maakt de opmerking dat in het huidige financieel verslag het nog niet duidelijk 

is wat betalend lid bij de Rona inhoudt. 
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4. Financiële verslag en benoeming nieuw reserve lid kascommissie 

Het financieel verslag wordt goedgekeurd en de vergadering verleent het bestuur decharge voor het 

gevoerde beleid. Als reserve lid van de kascommissie meldt Bert van Dijk zich aan. 

 

5. Jaarverslag 2022 

Vanuit de vergadering komt de opmerking dat het onduidelijk is waar RD nu mee bezig is geweest. 

Door het bestuur wordt verwezen naar het jaarverslag en naar de (in opbouw zijnde) website. Het be-

stuur zal de opmerkingen/suggesties meenemen om de leden tussentijds te informeren. 

   

6. Vooruitblik voor 2023/2024 

 

7. Rondvraag 

Er komen vanuit de vergadering opmerkingen over het niet volgen van de agenda. Hierdoor voelt de 

vergadering rommelig aan. 

Achteraf gezien erkend het bestuur dit en zullen dit voor de toekomst beter bewaken. 

 

8. Presentatie Dorpsschouw door Chris van Zwam 

Tijdens de vergadering wordt het rapport van de dorpsschouw aangeboden aan Gea Hofstede en Fred-

dy van der Lee. Als dank voor alle moeite ontvangt Chris uit handen van zijn medeschouwers in de 

persoon van Gerry van Haaren een aardigheidje voor al zijn tijd en moeite om dit mooie rapport tot 

stand te brengen. Het rapport is straks terug te vinden op de website van RD.  

Freddy van der Lee merkt op dat bewoners klachten het beste kunnen melden via de Fixi app van de 

Gemeente Rheden. Via Fixi is het dan ook mogelijk om de voortgang van de klacht te volgen.  

 

Vanuit de vergadering komen nog de volgende opmerkingen: 

-waarom geen afvaardiging van de Vivare? Schouw is vanuit de RD geïnitieerd. 

-waarom politie niet aanwezig i.v.m. verkeersonveiligheid. Zie bovenstaande. 

-terugkoppeling volgend jaar? Wordt gepland. 

-wordt het rapport aangeboden aan de raad? Ja, via de wethouder. 

 

9. Toelichting Rhederhof door Marion Nederbragt  

Over de laatste ontwikkelingen locatie Rhederhof Snippendaalseweg. Deze presentatie is terug te vin-

den op de website van RD. 

 

10. In gesprek met Dorpswethouder Gea Hofstede  

Aan de orde komen o.a. de volgende onderwerpen: 

-GS Staal/project Haverland 

-Masterplan Veluwezoom 

-Aanpassingen Oranjeweg 

-Onbewaakte spoorwegovergang Lentsesteeg 

-Geluidsisolatie spoor 

-Zorgen om oude begraafplaats Pinkelseweg 

-Voorzieningen dorp (o.a. geen post.nl punt meer) 

-Sportcentrum de Cirkel 

 

Aanvullende opmerkingen van Chris van Zwam betreffende wat RD nog meer doet RD: 

Chris is namens RD betrokken bij het rivierklimaatpark. Dit heeft onder andere betrekking op: project 

oude steenfabriek, het Rhedense veer en het opknappen van de doorgangen viaducten van de A348. 

 

11. Sluiting 

Onder het genot van een hapje en een drankje is er nog een informeel samenzijn om met elkaar van 

gedachten te wisselen. 

 

 


